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INTERPELACJA 

Mieszkańcy Sierpca bardzo są zaniepokojeni, że nic nie wiedzą na temat budowy 

schronów, miejsc schronienia w Sierpcu. 

W imieniu własnym i Mieszkańców Sierpca pytam : 

Co w tej sprawie w Sierpcu zrobiono do obecnej chwili ? 
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